

Date: January 16,2023

التاريخ : 16 يناير 2023م

We would like to inform our shareholders that it is further to the disclosure of the initial unaudited financial results for the period ended 31st December 2022.

الحاقا للافصاح الخاص بالنتائج المالية الاولية غير المدققة المنتهية في 31 ديسمبر 2022م.

With regard to the special paragraph "The results were prepared without impairment provision of one of the Associate companies. The impairment amount is being evaluated which might go up to RO 2.3 million. The consolidated result might change to loss of (RO 1.315) million"

بالاشارة الى الملاحظة الخاصة " إحتساب مخصص انخفاض القيمة الاستثمارية لاحدي الشركات الشقيقة ، وسيتم تقييم مبلغ انخفاض قيمة الاستثمار الذي قد يصل الى 2.3 مليون ريال عماني. وقد تتغير نتائج المجموعة الى خسارة قدرها (1.315) مليون ريال عماني"

We would like to clarify the following regarding the above disclosure:

نود افادة المساهمين بالاتي :-

1) A decision will be issued in this regard immediately after evaluating the investment value of the Associate company, and this will be disclosed accordingly in audited financial statement for the year ended 2022 and approving them by the external Auditor.

(1) سيتم اتخاذ قرار بهذا الخصوص بعد اعتماد التقييم النهائي للقيمة الاستثمارية للشركة الشقيقة وسيتم ايضاحها في القوائم المالية المدققة للسنة المالية 2022م بعد اعتمادها من قبل المدقق الخارجي.

2) You will be updated after the approval of the financial statements for the year ended 2022.

(2) سيتم موافاتكم بالمستجدات وذلك بعد اعتماد القوائم المالية للسنة المالية 2022م.

Kind Regards,

هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Eng. Mohamed Suhail Al Shanfari
Chief Executive Officer

(Handwritten signature)



المهندس / محمد بن سهيل الشنفري
الرئيس التنفيذي

